
 Odense Atletik & Løb 
 

 

Referat  

Bestyrelsesmøde                         
  
Dato  22-05-2025 

Tid  Kl. 19.00-21.00 

Sted  OGF’s klubhus (Stadionvej 25 - 5200 Odense 

V) 

  
                                                                                                Til stede                   Afbud 
Bestyrelsesmedlemmer     
Emil Mikkelsen (formand)  X   
Karsten Kjelde (kasserer)  X 
Jacob Ejby Stengaard (næstformand) X   
Lars Nielsen  - X 
Sabrina Kjær Hemmingsen Møller X   
Peter Gerner Ejersbo  X   
Rasmus Mohr X   
Bestyrelsessuppleanter      
Johnny Frost Klausen  X -          
Ansatte      
Rasmus Hjorth   - 
Line Lykkehøj Lommer  X  -  
Michael Nielsen    - 
Louise Majgaard Baarup    - 

  
Dagsorden 

Punkter på dagsordenen skal beskrives, hvordan de skal behandles:  

● (O) for Orienteringspunkt. 
● (B) for Beslutningspunkt. 
● (D) for Diskussionspunkt. 

Dagsorden:  

1. Orientering fra Kontoret (O) (10min) - Line 

- Rasmus undersøger forskellige stævne muligheder til næste års cross sæson og 

indendørssæson.  
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- Line præsenterer, at der på nuværende tidspunkt er problemer med at få nok deltagere til 

LM-stævnet, som er lørdag-søndag i næste uge. Bestyrelsen mener, at det bør overvejes, 

om OA fremover fortsat skal være arrangør.   

 

2. Orientering fra Formanden (O) (10min) - Emil 

- Hovedbestyrelsen har accepteret, at klubben nu hedder Odense Atletik & Løb, som blev 

stemt igennem ved generalforsamlingen i februar 2025.  

- Der arbejdes nu på, at navnet bliver ændret på forskellige platforme.  

- Der tales om at finde en løsning på et nyt logo, og hvordan dette skal laves.  

- Orientering fra Michael, at de arbejder på at komme op på 7000 deltagere til årets 

Eventyrløb. Lige nu ser det dog svært ud.  

- Vi har fået en forespørgsel fra OGF-Motion om at samarbejde ift. et motionstilbud.  

 

3. Orientering fra Kasséren (O) (10min) - Karsten (Emil præsenterer) 

- Vi har mange konti i klubben, som nu forsøges at minimeres.  

- Derudover er Economics nu i gang med at blive implementeret og skal forventligt bruges til 

fremtidig bogføring på events og måske også det generelle klubregnskab. 

 

4. Budgetter for Skole-OL og LM fremlægges (O) (20min) - Line 

- Line præsenterer budgettet for året Skole-OL, hvilket lover et overskud.  

- Derudover præsenterer Line budgettet for LM, hvilket er presset på deltagere. I morgen vil 

der blive taget en beslutning om, hvorvidt LM bliver afholdt. 

- Atletik Camp 2025 har færre tilmeldinger end sidste år, men der er stadig et lille overskud. 

- Til sidst præsenterer Line et forældreinddragelse projekt, som vil blive sat i værk i løbet af 

året.  

 

5. Hvordan går det i ungdomsafdelingen? (O) (D) (30min) - Line 

- Det går godt med medlemstallet generelt for hele klubben, og det gør det også i 

ungdomsafdelingen. 

- Der kommer en ny ungdomsgruppe for mellemdistance, som Kasper Pontoppidan er blevet 

ansat som Teamleder for. Det betyder, at der bliver to ledige Teamleder-stillinger i 

ungdomsafdelingen, som Line forsøger at få besat. Den ene stilling er slået op, men der 

har ikke været meget interesse for denne.  

- Der er problemer med at skaffe deltagere til TrackFit, men der arbejdes på at gøre mere 

reklame for tilbuddet.  
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6. Uddannelse af trænere (D) (20min) - Rasmus 

- Der bliver diskuteret, hvilke mål der er for klubben, især med det sportslige.  

- Der bliver diskuteret, hvordan klubben kan opgradere trænerrollerne, og have en mere 

ambitiøs strategi.  

- Der tales om at skabe et kursuskatalog til trænerne, således det opfordres til at klubbens 

trænere videreudvikler deres kompetencer. Dette ville også skabe et overblik over, hvilke 

profiler af trænere vi har.  

- Der tales om at afholde en træner-seminardag.  

Evt. 

- Der var ikke noget til eventuelt.  
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